
Skovskifte Grundejerforening 
 

Bestyrelsesmøde d. 4. maj 2015 kl. 17.00 

Deltagere: Bent Frederiksen, Marie Bjerrum og Per Jepsen 

 

referat 
 

1. Aktuelle sager 

 Opdatering af medlemslisten, Frida Olsen fra kommunen kontaktes 

 Bænken ved overgangen til Skarkær er i meget dårlig forfatning, vi undersøger om 

den skal repareres eller erstattes af en ny. 

 Vores opslagstavle trænger også til vedligeholdelse, er der mon en i 

grundejerforeningen som vil være behjælpelig med at lave en ny låge? Henvendelse 

til en fra bestyrelsen hvis man har mod på dette stykke arbejde. 

 Sydenergi er ved at være klar med et tilbud om TV og internet, vedlagt et tilbud som 

er sendt til Løjt Feriecenter, vi får ikke helt samme tilbud men det forventes vi binder 

os for 4 år og får næsten 100% tilslutning fra grundejerne. Efter 4 år kan man sløjfe 

sit abonnement. Vi diskuterer det på generalforsamlingen 

 

2. Vej- og vandproblemer 

 Vi har fået afhøvlet gruset på Skarrevvej, det er ikke optimalt på det nederste stykke 

så vi får lagt mere  stabilgrus på. Ved de næste afhøvlinger skulle vejen gerne blive 

endnu mere plan 

 Vi er på vej med tilbud på regnvandsledninger, brønde og opretning af vejen mellem 

Skovskifte 79 og 93, vi indhenter 2 tilbud og tager det med til generalforsamlingen 

 Over 50 grundejere har nu indbetalt det opkrævede engangsbeløb på 1000 kr                

Hvis de sidste skulle have glemt kontonummeret kommer det lige igen: 

Reg. nr.: 7930 kontonr.: 1404798 

 

3. Generalforsamling 

 Vi afholder som tidligere nævnt generalforsamling tirsdag d. 2. juni kl. 19.00 i 

Nygadehuset i Aabenraa, invitation udsendes snarest. 

 Forslag til generalforsamlingen kan allerede nu sendes til bestyrelsen, vi har 

modtaget et enkelt. 

 

4. Saldo: 102504,27 kr  

 Vi afventer stadig 2 store regninger fra Løjt Kloakservice 

 


